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        Regionfullmäktige 

Interpellation  
till TIM-nämndens ordförande Tommie Ekered  

 

När kommer den anropsstyrda trafiken i gång i Jönköpings län? 
Sedan Tim-nämndens möte i februari, har vi nämndsledamöter fått ett antal mail från länsinvånare, 
som känt sig övergivna på grund av att de blir av med viss kollektivtrafik i samband med 
besparingskraven. 

I flera av mailen lyfts frågan om närtrafik alternativt efterfrågestyrd trafik. Jag undrar därför hur 
långt arbetet har kommit med pilotprojektet kring den anropsstyrda linjelagda trafiken, som finns 
med både i årets budget och i länstrafikens verksamhetsplan som ett uppdrag? 

I budget 2023 står det: 
”Fortsätta med pilotprojekt för anropsstyrd linjelagd trafik. Landsbygden behöver ha bra 
förutsättningar för kollektiva resor och under 2023 undersöks möjligheten att pröva pilotprojekt med 
anropsstyrd linjelagd kollektivtrafik. Pilotprojekten kan ligga till grund för vidare utbyggnad och kan på 
sikt ersätta annan linjelagd kollektivtrafik på linjer där det är svårt att få tillräckligt med resenärer.” 

Uppdraget har funnits med i flera år i budgeten, men ingenting verkar hända. 

 

Mina frågor till ordförande för nämnden för trafik, infrastruktur och miljö Tommie Ekered (M) är 
därför: 

- Hur långt har man kommit i arbetet med att ”undersöka möjligheten att pröva pilotprojekt med 
anropsstyrd linjelagd kollektivtrafik” i enlighet med vad det står i budget? 

- Kan du säga när pilotprojektet med anropsstyrd linjelagd kollektivtrafik kommer i gång? 

 

Arnold Carlzon  
Kristdemokraterna 

 

 


